
        V Blatné dne 7. května 2011 
 
 
 

I. zasedání vedení fotbalového oddílu po valné hromadě (22. dubna 2011) 
 

(podněty a návrhy k řešení) 
 
 
 
1)  E.ON CUP shrnutí, poděkování všem zainteresovaným. 
 
2)  Volba nového oddílového výboru. Měla by jej sice volit členská schůze, ale z důvodu zajištění 

chodu fotbalového oddílu, nebudeme nyní členskou schůzi pořádat. 
Navrhuji 5-členný výbor: 

Michal Vanduch - předseda 
Radek Habada - místopředseda 
Libor Slezák - hospodář 
Tomáš Uldrich - člen 
Milan Synek - člen (správce) 

 
3)  Stanovit pravidla pro scházení se oddílového výboru a zástupců oddílu. 
 
4)  Pořadatelská služba na mistrovská utkání. Stanovit 2 hlavní pořadatele a systém, jakým budou 

určováni ostatní pořadatelé. Domluvit se na ostatních lidech, kteří jsou potřeba k zajištění 
hladkého průběhu zápasů (kasa, hlasatel ...). Možnosti finanční odměny. 

 
5)  Připomínky k rozeslaným dokumentům: 

- zápis z valné hromady TJ 
- stanovy TJ 
- organizační řád 
- předpokládané náklady na rok 2011 
- peněžní deník 
- zapisování energií 

 
6)  Zlatá Studna - návrh pravidel. 
 
7)  Inventury majetku a přesný přehled o členech jednotlivých oddílů. 
 
8)  Podpisové vzory. 
 
9)  Informace z jednání hlavního výboru TJ (větší samostatnost pro jednotlivé oddíly, nakládání se 

sponzorskými dary, rozdělení finančních dokladů dle typu využití ...) 
 
10)  Internet. Potvrzení lidí určených k aktualizaci stránek pro jednotlivé oddíly. Určit osobu 

zodpovídající za stránky jako celek (bude v kontaktu s fou KONET a Martinem Drábů). 
Navrhuji Petra Linhartů. 

 
11)  Muži "A" a "B" - co příští rok? Obsazení ostatních oddílů trenéry, asistenty, vedoucími. 
 
12)  Možnost uspořádání zábav na zimním stadionu přes léto. 
 
 


